
Referat af bestyrelsesmøde søndag 8 januar 2023 

Vrald Odde 

 

 

Poul Erik Hansen havde stillet 2 forslag til forelæggelse for bestyrelsen: 

 

Forslag 1: 

Om køb af nyt megalink til 50m banen 

Forslag om megalink har bestyrelsen forkastet. 

 

Forslag 2: 

Indførelse af skydeafgift. 

 

Indførelse af skydeafgift vil bestyrelsen overveje og vende tilbage til. 

 

 


